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Lillesand Speider-
gruppe ber bystyret
om å få overta kjel-
lerlokalene i Møgle-
stuhallen.

Thor Børresen
thor@lp.no

Speideren vil overta
kjelleren i hallen

b FYLKESORDFØRER Arne
Thomassen skal lede Areal- og
transportutvlaget i Kristi-
ansandsregionen.
Det ble vedtatt da represen-

tanter fra Kristiansand kommu-
ne, fylkeskommunen, Lillesand,
Vennesla og Iveland avholdt

årets første ATP-møte sammen
med representanter fra Statens
vegvesen og AKT.
Høyre-mannen Thomassen ble

enstemmig valgt etter forslag fra
Kristiansand-ordfører Jan Odd-
var Skisland (Ap).
Ap-politiker Skisland ble valgt

til nestleder sammen med Gro
Anita Mykjåland, Ivelands ordfø-
rer fra Senterpartiet.
Det var Thomassen som fore-

slo at begge to skulle velges
som nestledere da forsamlingen
ikke klarte å bli enige om en av
dem. Dette ble vedtatt mot en

stemme.
Fra Lillesand kommune møtte

ordfører Einar Holmer-Hoven
(H). Birkenes kommune var som
eneste part ikke representert.

ArneThomassen lederATP-utvalget
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Speiderne tar saken opp gjen-
nom et spørsmål i åpen spørre-
tid, hvor de ber om et bystyre-
vedtak som gir speiderne tilla-
telse til å bruke egnede lokaler
i kjelleren påMøglestuhallen til
lek og læring for sine medlem-
mer.

Lite brukt
De aktuelle innendørslokalite-
tene i Møgelstuhallen er ifølge
speiderne lite i bruk, og de pre-
siserer at de ikke har noe imot
at flere andre lag og foreninger
også kan bruke dem.
– Det har vært antydet fra
kommunens side at ventila-
sjonsanlegget er en begren-
sende faktor, og at kjellerrom-
met er lite egnet for aktivitet.
Speidergruppa ønsker å påpeke
at rommet har tidligere vært
brukt til undervisning i mange
sammenhenger, og det kan opp-
lyses om at en av speidergrup-
pas medlemmer selv har sittet

i lokalet i flere ettermiddags-
timer i forbindelse med svøm-
meinstruktør-kurs i regi av
svømmegruppa i LIL, heter det
i søknaden, hvor det vises til at
man har en avtale med eier av
naturområder i nær tilknytning
til hallen om bruk av deler av
denne til speideraktiviteter. Det
pekes også på at det er mulig å
plassere container for lagring av
utstyr i tilknytning til hallen og
at det er ordnede og trafikksikre
forhold, samt gode muligheter
for bruk av toaletter og vask.

– Har ventet i 10 år
Speiderne viser også til en
bekreftelse fra kommunens
«utedrift» om at det er uproble-
matisk å ha speideraktivitet i
området rundt hallen, så sant
det tas hensyn til andre bruker-
grupper, vernede gravhauger og
den problematiske forekomsten
av Parkslirekne.
– Vi ber om et politisk vedtak

som kan jamføres med andre
politiske vedtak som har sik-
ret gode innendørsfasiliteter/
aktivitetsområder for medlem-
mer av andre lag og foreninger
(idrettslaget, skateklubben,
skytterlag, husflidslag mm).
Speidergruppas ønsker er be-
skjedne i mange sammenhen-
ger, - da vi ikke ber om egne
lokaler eller om tilrettelagte
fasiliteter som medfører store
kostnader for kommunen, skri-
ver speiderne i brevet til bysty-
ret, hvorman ber om en rask av-
klaring. Dette fordi man ønsker
å komme i gang allerede i 2020.
I sin henvendelse til bystyret
viser for øvrig speiderne til at
man i mer enn 10 år etterspurt
lokaler med omkringliggende
natur/aktivitetsområder, og at
speidergruppa har vært i mange
møter med kommunen uten at
kommunen har kunnet tilby oss
tilgang til oppvarmede lokaler.


